
 
Protokół Nr XXXIV/2009 

z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Kluczborku 
w dniu 29 czerwca 2009 r. 

 
 

 XXXIV nadzwyczajną sesję Rady Powiatu w Kluczborku o godz.1400 otworzył 
Przewodniczący Rady – Mariusz Pieńkowski i przywitał wszystkich radnych. Następnie 
Przewodniczący stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym będą prawomocne, gdyż na ogólną 
liczbę 19 radnych obecnych jest 14.  
 Kolejno Przewodniczący przedstawił zebranym proponowany porządek obrad w dniu 
dzisiejszym. Do porządku nie wniesiono uwag i w drodze głosowania 14 głosami za,  
jednogłośnie zatwierdzono następujący porządek obrad: 
 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuniowie na zakup sprzętu       
specjalistycznego w postaci namiotu ratunkowego, 
b/udzielenia pomocy finansowej Gminie Wołczyn na wykonanie skrzyżowania na drodze 
powiatowej ul. Byczyńska i Poznańska w Wołczynie, 
c/zmiany Uchwały Nr XXVIII/162/2008 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2009 rok, 
d/zmiany Uchwały Nr XXXVI/254/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 9 lutego 2006r. w 
sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 
2006-2010. 
3.Wolne wnioski. 
4.Zamknięcie obrad. 

 
 

Do punktu 2a porządku obrad 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuniowie na zakup sprzętu specjalistycznego w 
postaci namiotu ratunkowego. Wicestarosta wyjaśnił, że projekt niniejszy dotyczy przyznania 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuniowie dotacji celowej na w/w cel w kwocie 10.000,-zł. 
pochodzącej z budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2009r. Dodał, że zasadne jest udzielenie tej 
dotacji, ponieważ Starosta wykonuje zadania z zakresu zarządzania kryzysowego, a Ochotnicza 
Straż Pożarna w Kuniowie zrzeszona jest w Krajowym Systemie Ratownictwa. Ponadto strażacy 
z Kuniowa zostali w roku bieżącym najlepszą drużyną ochotniczą Opolszczyzny.        
Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu i w drodze głosowania, 14 głosami za, 
jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXIV/194/2009 w powyższej sprawie.  
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Do punktu 2b porządku obrad 
 
 

Kolejnym punktem obrad był projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Wołczyn na wykonanie skrzyżowania na drodze powiatowej ul. Byczyńska i Poznańska w 
Wołczynie. Projekt dotyczy udzielenia gminie dotacji celowej na w/w cel w kwocie 40.000,-zł. 
pochodzącej z budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2009r. Udzielenie tej dotacji wynika z umowy 
partnerskiej zawartej w 2008 roku pomiędzy Powiatem Kluczborskim, a Gminą Wołczyn na 
realizację zadania pn. „Przebudowa ulicy Ogrodowej wraz z parkingiem w Wołczynie” w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011.  
Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu i w drodze głosowania, 14 głosami za, 
jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXIV/195/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Wołczyn.   

 
 

Do punktu 2c porządku obrad 
 
 

Przewodniczący Rady przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXVIII/162/2008 Rady Powiatu w Kluczborku o uchwaleniu budżetu Powiatu Kluczborskiego 
na 2009 rok. 
Starosta powiedział, że projekt powyższy wprowadza kilka zmian w budżecie powiatu na 
wnioski jednostek organizacyjnych powiatu wykonujących swoje zadania. Najważniejsze zmiany 
dotyczą planowanego zakupu i montażu dwóch wind dla osób niepełnosprawnych. Starosta 
wyjaśnił, że po ostatniej sesji został ogłoszony przez PFRON nabór w ramach Programu 
Wyrównywania Różnic Między Regionami i wyznaczony termin składania wniosków do 15 lipca 
br. Powiat Kluczborski chce złożyć do tego programu dwa wnioski dotyczące zakupu i montażu 
wind dla osób niepełnosprawnych w Zespole Licealno-Technicznym w Kluczborku i w 
Starostwie Powiatowym w Kluczborku. W związku z powyższym konieczne jest zabezpieczenie 
w budżecie kwoty 300.000,-zł. na powyższy cel i wprowadzenie tej zmiany w planie wydatków 
inwestycyjnych. Inną ważną sprawą jest konieczność wprowadzenia zmiany w planie 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
2009 rok, polegającej na zwiększeniu o kwotę 30.000,-zł. dofinansowania zakupu wozu 
specjalistycznego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. Zmiana 
ta jest konieczna ze względu na wzrost kosztu zakupu wcześniej zamówionego już pojazdu.   
Radni nie wnieśli zapytań i przystąpili do głosowania. 14 głosami za jednogłośnie podjęli 
uchwałę Nr XXXIV/196/2009 przyjmując proponowane zmiany w budżecie Powiatu 
Kluczborskiego 2009. 
 
 

Do punktu 2d porządku obrad 
 
 

Kolejno Przewodniczący przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXVI/254/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 9 lutego 2006r. o uchwaleniu 
Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2006-2010.  
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Starosta wyjaśnił, że projekt ten został przygotowany w związku z koniecznością 
zaktualizowania programu o nowe zadania na najbliższe lata, zgłoszone do realizacji przez 
samorządy gminne i ich jednostki organizacyjne oraz przez jednostki organizacyjne powiatu. W 
projekcie uchwały zawarto między innymi zadanie inwestycyjne dot. zakupu i montażu dwóch 
wind dla osób niepełnosprawnych.  
Radna Irena Kielar zapytała jakie są szanse na realizację planowanego w w/w programie zadania  
„Rozwój specjalistycznej opieki w zakresie wczesnego diagnozowania, leczenia i rehabilitacji 
dzieci z porażeniem mózgowym – utworzenie Ośrodka Rehabilitacji dla Dzieci z Porażeniem 
Mózgowym”. Zdaniem radnej zadanie to nie jest możliwe do zrealizowania w planowanym 
okresie 2008-2010.  
Starosta wyjaśnił, że zadanie to planowane jest do realizacji przez Powiat Kluczborski wspólnie z 
samorządami gminnymi oraz organizacjami pozarządowymi i jeżeli faktycznie nie zostanie ono 
zrealizowane w latach 2008-2010 to będzie ponownie zaplanowane w nowym programie.       
Radna Irena Kielar zapytała ponadto na jakim etapie jest realizacja innego zaplanowanego w 
programie zadania tj. „Zagospodarowanie posesji na ul. Sienkiewicza w Kluczborku stosownie 
do potrzeb osób niepełnosprawnych z zaangażowaniem instytucji działających na rzecz tych 
osób, m.in. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku, Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Kluczborku oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kluczborku, z 
uwzględnieniem rehabilitacji społecznej, zawodowej, leczniczej oraz psychoedukacyjnej”.  
Starosta odpowiedział radnej, że na chwilę obecną nie jest realizowane to zadanie ze względu na 
brak środków finansowych, ale prowadzone są działania, aby takie środki znalazły się w budżecie 
powiatu na 2010 rok.       
Innych zapytań do przedmiotowego projektu nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący 
Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Radni w drodze głosowania podjęli uchwałę Nr 
XXIX/171/2009 w w/w sprawie. 
 
 

Do punktu 3 porządku obrad 
 
 

Przewodniczący przekazał radnym życzenia od Wojewody Opolskiego dla Zarządu Powiatu i 
Rady Powiatu w Kluczborku z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. Wojewoda Opolski 
przekazał wszystkim radnym pozdrowienia i podziękowania za dobrą współpracę.   
Kolejno Przewodniczący poinformował zebranych, że do Rady Powiatu wpłynęły dwie skargi 
Pana Ireneusza Piotrowiaka z Kluczborka na Starostę Kluczborskiego dotyczące remontu ulicy 
Fabrycznej w Kluczborku. W związku powyższym Przewodniczący wystąpił do Rady z 
wnioskiem o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
powyższych skarg.  
Rada Powiatu w drodze głosowania, jednogłośnie, 14 głosami za przyjęła wniosek 
Przewodniczącego i upoważniła Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
skarg Pana Ireneusza Piotrowiaka. 
Kolejno głos zabrała radna Celina Zając i poruszyła sprawę utrzymania dróg powiatowych na 
terenie Gminy Wołczyn. Radna powiedziała, że radni gminy proszą o rzetelniejsze zajmowanie 
się tymi drogami przez Zarząd Dróg Powiatowych w Kluczborku, ponieważ często jest to 
negatywnie oceniane.  
Radny Zygfryd Orawski potwierdził powyższą wypowiedź i dodał, że po ostatnich intensywnych 
opadach jest bardzo dużo ubytków na drogach Gminy Wołczyn.  
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Starosta odpowiedział, że postara się, aby takie sprawy na bieżąco były załatwiane.       
Następnie głos zabrała radna Irena Kielar i zapytała czy w razie powodzi powiat nasz jest 
przygotowany do pomocy finansowej osobom poszkodowanym.  
Starosta wyjaśnił, że w przypadku powodzi lub innego kataklizmu będą rozpatrywane 
ewentualne wnioski poszkodowanych o pomoc. Można wtedy też zorganizować jakieś akcje 
społeczne albo starać się o pomoc finansową z budżetu państwa. 
Przewodniczący Rady dodał, że w ostatnich dniach odbyło się posiedzenie Powiatowego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego, którego tematem było między innymi zabezpieczenie ludności 
Powiatu Kluczborskiego w wodę pitną w razie wystąpienia podtopień czy powodzi.         
Innych spraw nie poruszano. 
 
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział i 
zamknął o godz. 1430 XXXIV nadzwyczajną sesję Rady Powiatu w Kluczborku.   
Na tym protokół zakończono.  
 
 
 
 
 
 
 
     Protokołowała 
 
Katarzyna Stanisławska   

 


